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Protokół  Nr  13/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
odbytego w dniu 22.04.2015 r. 

o godz. 13:45 w Starostwie Powiatowym 
przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Grzegorz Pierzchalski- Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Jerzy Wieczorek – członek Zarządu 
Kazimierz Buba – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu 
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu  
 
Starosta 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 

posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

-  likwidacji Powiatowego Ośrodka Doradztwa Metodyczno-Programowego w Środzie 

Śląskiej. 

4. Sprawy różne. 

 

Za  przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

      ZA –  5 P – 0 W – 0 
 

Ad.3/ Zaopiniowanie uchwały Rady Powiatu w sprawie: 

 

-  likwidacji Powiatowego Ośrodka Doradztwa Metodyczno-Programowego w Środzie 

Śląskiej. 

 

Zuzanna Jaskuła – Kierownik Wydziału EKS 

Powiedziała, że powyższa uchwała jest konsekwencją podjętej 29 stycznia uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Powiatowego Ośrodka Doradztwa Metodyczno-Programowego w Środzie 

Śląskiej. Dodała, że po sesji styczniowej zostały wysłane pisma do wszystkich Gmin Powiatu 

Średzkiego z zapytaniem o dalsze współfinansowanie tej placówki. Odpowiedzi były takie, że 

gminy nie są zainteresowane taką formą współpracy, jedynie jakby zakupem usług w tej 

placówce. Przypomniała, że prowadzenie placówki doskonalenia nauczycieli nie jest 

zadaniem obowiązkowym, Powiat nie otrzymuje na to subwencji, więc wszystkie środki 

kierowane są z budżetu Powiatu. Powiedziała, że uzyskano opinie związków zawodowych 

na temat powyższej uchwały. Zgodnie z przepisami prawa 6 miesięcy przed planowanym 

terminem likwidacji należało zawiadomić Kuratora Oświaty co zostało zrobione, poprzez 

przekazanie uchwały o zamiarze likwidacji placówki, Kurator żadnych zastrzeżeń nie wniósł.  

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem powyższej uchwały, członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 

ZA – 5 P – 0 W – 0 
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Ad. 4/ Sprawy różne.          

 

Wicestarosta 

Powiedział, że dzisiaj odbył się przetarg na powierzchniowe utrwalanie dróg, 7 firm brało udział w 

przetargu, jesteśmy w trakcie weryfikacji ofert. Dodał, że powinny być oszczędności i ma 

nadzieję, że zostanie wykonane ok. 1,5 km więcej na każdej Gminie.  

 

Starosta 

Powiedział, że jeśli chodzi o medialne informacje na temat szpitala to jutro na sesji powiem 

więcej, zbieram informacje.  

 

Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

 
W związku z wyczerpaniem porządku Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
Protokół sporządziła          
            (-) 
Maria Pstrowska                                               PODPISY:  
 
                                                                           Sebastian Burdzy...................(-)..................... 
 
 

    Grzegorz Pierzchalski …………(-)………….... 
 
 
                                                                            Józef Chabraszewski ................(-)................... 
 
 
                                                                            Jerzy Wieczorek ………………(-)……………… 
  
 
                                                                            Kazimierz Buba ………………(-)……………… 
 
 
                                                                           Janina Gawlik …………………(-)……………… 
 
 
                                                                           Mariusz Żałobniak ……………(-)……………….. 


